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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzat Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2011. október 26-i soron kívüli üléséről. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság tagjai 
 Kiss Zsigmond, alpolgármester 
 Nagy Sándorné, a Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Jeney Tibor, a Városfejlesztési Iroda vezetője 
 Bodnár Sándor, egyéni vállalkozó 
 Simainé Lakatos Anikó, jegyzőkönyvvezető 
 Kissné Nánássy Mónika, jegyzőkönyvvezető 
 
Tóth László, a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, a Városfejlesztési, 
Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság tagjait és a megjelenteket. Megállapítom, 
hogy az ülésen mindkét bizottság részéről jelen van 5 fő bizottsági tag, így a bizottságok 
határozatképesek. A meghívóban szereplő 3 napirendet a két bizottság közösen tárgyalja. 
Ezen kívül új napirendi pontként vennék fel a közszolgáltatási szerződésről szóló 
előterjesztést, melyet elsőként tárgyalnánk, a további napirendek sorrendje változatlan. A 
bizottságok tagjai egyetértenek-e azzal, hogy közösen tárgyaljuk a négy napirendi pontot és a 
döntést külön hozzuk meg? 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
Kérem szavazzunk a közös napirendi pontok elfogadásáról és a közös tárgyalásról, a 
napirendi pontok fentiek szerinti sorrendjéről, szavazás eredménye: 5 igen szavazat. 
 
Napirendek: 
 

 
1. Előterjesztés közszolgáltatási szerződésről 
 Előadó: Dombi Imréné - polgármester 
 
2. Előterjesztés újtelepi szennyvíz FIDIC mérnök kiválasztásának közbeszerzéséről 

készült előterjesztésről 
Előadó: Dombi Imréné - polgármester 

 
3. Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzatának szabadpiaci földgáz 

közbeszerzésére 
 Előadó: Dombi Imréné - polgármester 
 
4. Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzatának szabadpiaci villamos energia 

közbeszerzésére 
 Előadó: Dombi Imréné - polgármester 
 
5. Különfélék 
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1. napirend: Előterjesztés közszolgáltatási szerződésről 
 
Tóth László, a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság elnöke 
A helyi autóbusz járatot üzemeltető Hajdú-Volán Zrt jelezte, hogy október 31-én felbontja a 
szerződést, mivel jelentős vesztesége van a püspökladányi üzemeltetéssel. Mivel e feladat 
kötelezően ellátandó, az önkormányzat megkereste Bodnár Sándor egyéni vállalkozót, aki 
jelezte, hogy elvállalja a feladatot 2013. október 31-ig, de ehhez kér 3 millió Ft 
önkormányzati támogatást. Bodnár Sándor urat kérdezem, mire kéri a 3 millió Ft-os 
támogatást? 
 
Bodnár Sándor, egyéni vállalkozó 
2 busz vásárlását, 4 ember foglalkoztatását, gázolaj költségét takar a 3 millió Ft. 
 
Kincses László, képviselő 
Mi eddig milyen mértékben támogattuk a Hajdú-Volán Zrt-t? Nem hiszem, hogy 
veszteségesen működik. A 3 millió Ft-os önkormányzati támogatást Bodnár úr részére úgy is 
lehet tekinteni, mint az állami támogatás megelőlegzését. 
 
Megérkezett Kiss Zsigmond alpolgármester. 
 
Kiss Zsigmond alpolgármester 
A Hajdú-Volán Zrt-vel már kb. egy éve tárgyalunk a szerződés felbontásával kapcsolatban, 
melyet mindenképpen fel akar bontani. Megkerestük Bodnár urat, hogy vállalja el, adunk 3 
millió Ft támogatást, igénybe tudja venni az állami támogatást is. A 3 millió Ft-os támogatás 
egyszeri és 2012. év végéig szól. A támogatás ahhoz kell, hogy beindíthassa a vállalkozást 
illetve a jövő évi állami támogatást megigényelhesse.  
 
Megérkezett Nagy Sándorné irodavezető 
 
Nagy Sándorné, irodavezető 
Önkormányzatunk 2007. évben támogatta utoljára a Hajdú-Volán Zrt-t. 
A költségvetési törvény 5. mellékletében a központosított támogatások között szerepel a helyi 
közösségi közlekedés támogatása, mely 1,25-ös szorzójú. A szorzó alapja az előző évi 
támogatás, de mivel mi 2011. évben 2 hónapra adnánk csak támogatást, akkor is a 3 millió Ft 
1,25-szörösét kapjuk meg? Ez a kérdés körbe lett-e járva? Nem lehet a felmondási határidőt 
kitolni? 
 
Fekete László, bizottsági tag 
A szerződés tervezetben szerepel, hogy ha a szolgáltatónak vesztesége keletkezik, a 
többletköltséget az önkormányzat megtéríti részére. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Nem lehet a Hajdú-Volánnal egyezkedni a határidővel kapcsolatban? 
 
Kiss Zsigmond alpolgármester 
A cég képviselői azt mondták, mindenképpen felbontják a szerződést. 
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Kardos István, bizottsági tag 
A Hajdú-Volán Zrt. már régen kapott tőlünk támogatást, nem ő üzemelteti az iskolabusz 
járatot, nem akarja vállalni tovább. Bodnár úrtól kérdezem, hogy az útvonal és a menetrend 
marad változatlan? 
 
Kincses László, képviselő 
Már most kellene csökkenteni a buszjáratokat. Ez a szerződés tervezet kiszolgáltatja az 
önkormányzatot. 
 
Borsos László, képviselő 
Ezzel a szerződéssel nem jár rosszul a vállalkozó, mert kap önkormányzati támogatást, állami 
támogatást, fogyasztói árkiegészítést, ezek ellentételezik a veszteséget. Valószínűleg a Hajdú-
Volán Zrt-nek is ilyen típusú szerződése van. 
 
Kiss Zsigmond alpolgármester 
A Hajdú-Volán Zrt. már egy éve jelzi, hogy fel akarja bontani a szerződést, felajánlotta, hogy 
a vállalkozónak segítséget is nyújt a beindításhoz. Pl. könyvelési technikák, adminisztráció, 
egyebek. Ha mi nem egyezünk bele a szerződés felbontásába, az az önkormányzatra nézve 
káros is lehet, mert a cég benyújthatja igényét az eddigi veszteségeinek megtérítésére. 
 
Borsos László, képviselő 
A Hajdú-Volán Zrt. állami cég, nyereséget kell, hogy termeljen. Valószínűleg csak 
költségcsökkentési okokból szüntetné meg itt az üzemeltetést. 
 
Bodnár Sándor, egyéni vállalkozó 
4 embert szeretnénk foglalkoztatni, két db kisebb buszt üzemeltetnék, így kevesebb a 
veszteség. 
 
Kincses László, képviselő 
Miért nem látunk terveket, költségvetést? Mennyi a fajlagos km költség? 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Nem látunk konkrét költségvetést, hogyan tudja ellátni a vállalkozó a feladatot. Ez kötelező 
feladat, mindenképpen el kell látni. Javaslom, hogy holnap a testületi ülésen ezt a napirendi 
pontot zárt ülés keretében tárgyaljuk és Bodnár úr készítsen költségvetést. 
 
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, kérem szavazzunk az előterjesztésről. A 
szavazás eredménye: 3 igen szavazat, 2 tartózkodás 
 
 

68/2011. (X. 26.) számú Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság határozata 
A közszolgáltatási szerződésről készült előterjesztést támogatja 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
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2. napirend: Előterjesztés újtelepi szennyvíz FIDIC mérnök kiválasztásának 
közbeszerzéséről készült előterjesztésről 
 
Jeney Tibor, irodavezető 
Az újtelepi szennyvízberuházással kapcsolatban a közbeszerzés kiírására jövő héten kerül sor, 
előtte ki kell választani a FIDIC mérnököt, akinek a közbeszerzésben is közre kell működnie. 
A FIDIC mérnök kiválasztása meghívásos, nem sok megfelelő referenciával rendelkező cég 
van. A bizottság részéről a legkedvezőbb ajánlatot tevő cég lett kiválasztva. A FIDIC mérnök 
a beruházás befejezése után a garancia idejéig (3 év) külön díjazás nélkül látja el a műszaki 
ellenőri, műszaki mérnöki teendőket. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, kérem szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
 
 

69/2011. (X. 26.) számú Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság határozata 
Az újtelepi szennyvíz FIDIC mérnök kiválasztásának közbeszerzéséről készült 
előterjesztést elfogadásra javasolja 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
3. napirend: Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzatának szabadpiaci földgáz 
közbeszerzésére 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A mai napon folytak a tárgyalások, sikerült nettó 104,99 Ft/m3-ben megegyezni. Ez az ár az 
önkormányzat az intézmények épületeire vonatkozik, ahol nincs távfűtés. 
 
Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, kérem szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
 
 

70/2011. (X. 26.) számú Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság határozata 
Püspökladány Város Önkormányzatának szabadpiaci földgáz közbeszerzéséről szóló 
előterjesztést elfogadásra javasolja. 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
4. napirend: Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzatának szabadpiaci 
villamos energia közbeszerzésére 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Ebben az ügyben is a  mai napon folytak a tárgyalások. 
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Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, kérem szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
 
 

71/2011. (X. 26.) számú Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság határozata 
Püspökladány Város Önkormányzatának szabadpiaci villamos energia közbeszerzéséről 
szóló előterjesztést elfogadásra javasolja. 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
A különfélékben nincs egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a 
munkáját, az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Kissné Nánássy Mónika Szabó Attiláné 
 jegyzőkönyvvezető  bizottság elnöke 
 
 


